
Dobry den.Chcela by som podakovat celemu oddeleniu na neurologickom 
oddeleni.Bola som hospitalizovana 9 dni pocas ktorych sa profesionalne vsetci 
doktori aj doktorky o mna starali.Patri im velke ĎAKUJEM 🙏🙏 za snahu mi pomoct 
zlepsit moj zdravotny stav.Ďakujem vsetkym sestrickam,sanitarkam aj upratovackam 
za sprijemnenie casu pri lieceni 🙏🙏 .Bolo mile pocut smiech a dobru naladu z chodby 
aspon sme mali v izbe lepsiu naladu 😊😊 Este raz ďakujem oddeleniu pani doktorky 
Púčekovej 👍👍 S pozdravom S. M. 
 


